
Referat FAU MØTE. 11 september 2024. 

Sted: Hegg skole 

 

Tilstede: Stine Brastad, May Linn Johansen, Anne Kari Føreland, Line Jenssen, Hildegunn 
Iversen, Dan Eilertsen, , Per Kristian Bakken, Kristine Morsund Nielsen, Julia Godziszewska, 
Linda Garstad Kollerud, Live Fagereng 

Meldt forfall: Andrine Løvli-Nilsen, Rune Sæther, Marius Solberg 

 

1/24. Presentasjon av nytt FAU.  

 

2/24 Konstituering  

FAU konstituerte seg. Følgende roller ble besatt: 
Leder. Line Jenssen. 

Nestleder. Per Kristian Bakken.  

Kasserer. Stine Brastad Blekkan. 

Sekretær. Marius Solberg.  

FAU består i tillegg av følgende medlemmer: May Linn Johansen, Anne Kari Føreland, Hildegunn 
Iversen, Dan Eilertsen, Kristine Morsund Nielsen, Julia Godziszewska, Linda Garstad Kollerud, 
Andrine Løvli-Nilsen og Rune Sæther 

 

3/24 Introduksjon til FAU 2024/2025 

Vi tok en runde på tidligere saker som FAU har vært engasjert i.  

FAU pleier å ha fem møter i året, to på høsten og tre på våren. FAU har også hovedansvar for 
noen aktiviteter gjennom året som gjennomføres i samarbeid med blant annet foreldre på ulike 
trinn og elevrådet. Eksempler er TV aksjonen, 17.mai, Vinterdisco (med elevrådet), og også 
7.klasseavslutningen i juni. Vi fortsetter å bygge ut FAU-teamset med relevante dokumenter i 
mappestrukturer.  

FAU har en viktig rolle og ansvar i samarbeidet mellom skole og hjem. Gjennom å være aktivt 
med i ulike arrangementer støtter vi opp om dette og vi har gode muligheter for å utvikle oss 
videre. Vi har en felles målsetning – alle skal ha det bra, men også rom for å utfordre praksis. Vi 
ønsker å samarbeide med aktuelle instanser i nærmiljøet, som kommunen og andre.  

Saker som kommer opp i FAU skal forberedes godt og relevant informasjon skal sendes ut i god 
tid. Rammene for møtet skal overholdes.  

 

4/24 Nytt fra SU/SMU 



Kapasiteten på Hegg. Særlig de to laveste trinnene har svært mange elever. Prognosene tilsier at 
antall elever kan gå litt opp før det flater ut igjen.  

Det har vært et ønske om å evaluere lekseordningen. Vi tar det som en sak på neste møte. En 
evaluering kan kreve et større arbeid som også kan inkludere ungdomsskolen, foreldrene på 
7.trinn i tillegg til skolen. Skolen og leder ser på dette videre.  

Mobilfri-skole. Skolene skal selv lage rutiner for hvordan dette gjøres, jmf nye retningslinjer. Hegg 
opplever at eksisterende rutiner er gode og at lærerne selv kan vurdere hvordan dette 
håndheves.  

Endrede oppsett på foreldremøtene høsten 2024. Det er lagt opp til kortere felles-tid og mer tid i 
klassene. Så langt gode tilbakemeldinger.  

Rengjøring av toaletter. Det har kommet innspill om hvorvidt det vaskes nok. Svaret er at det 
vaskes en gang i døgnet, jmf kommunens avtaler. Det har vært endringer i anbudet og nytt 
selskap har tatt over.  

 

5/25 Kapasitetsutfordringer på Hegg 

Særlig de to laveste trinnene har svært mange elever. Prognosene tilsier at antall elever kan gå 
litt opp før det flater ut igjen.  

Formannskapet har en hastesak inne når det gjelder alternativer for denne situasjonen, også 
omtalt i Lierposten. Det er så langt vi kan se tre muligheter: justere skolegrenser, sette opp 
moduler eller akseptere situasjonen. Nærskoleprinsippet og barns beste skal også tillegges vekt. 
Det er forventet at dette skal opp politisk før jul.  

Vedtak: Kristin sjekker videre saksgang. Når vi vet mer om resultatet av prosessen ser vi an 
hvordan vi håndterer det.  

 

6/24 Leksegrupper og buss 

Elever i 6 og 7 trinn har tilbud om leksegrupper mandager og tirsdager etter skolen. Utfordringen 
er at barna fra Utsikten/Reistad ikke kommer seg hjem etter leksegrupper fordi det ikke går noen 
ordinær bussrute utover skoleruta. Lier kommune setter ikke opp ekstra buss. Dette er en mer 
prinsipiell sak som handler om reelle muligheter for å delta på leksegrupper. Skolen har 
undersøkt andre former for organisering- Sylling skole løser det ved å sette opp leksehjelp i 
skoletida /friminuttene. Dette virker heller ikke som en god løsning. 

Vedtak: Line sjekker med Utdanningsdirektoratet og aktuelle lovtekster. Tar det videre til neste 
møte.  

 

7/24 Høring om Nordal 

Kommunen har sendt ut høring om Nordal.  

Vedtak: Vi leser høringen og vurderer pr epost/TeamsChat eventuelle innspill i tide før neste 
møte.  



8/24 Henvendelser fra Lierplast 

Vedtak: Denne henvendelsen vurderer vi å være utenfor FAUs mandat og videresender det til 
Hegg skole i stedet.  

 

9/24 Årshjul 

Vi fortsetter å oppdatere/bygge ut årshjulet.  

 

 

 

10/24 Eventuelt  

- 17 mai. Vi starter prosessen frem mot 17.mai 2025. Line kontakter fjorårets general.  
- TV aksjonen. 20.oktober. Vi oppdaterer dokumentet i Teams med fjorårets erfaringer. 

Stine, Linda og Hildegunn er ansvarlige, med hjelp fra klassene m.m.  

 

 

 

28.10, Lier 

Line Jenssen (sign)   Stine Brastad Blekkan (sign)  


